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داداش زاده: 
 پرسپولیس 

 تیمی نیست که 
به یک نفر وابسته باشد

عزیزی پور:  
 تلاش می کنم اسکواش را 

به جایگاه اصلی اش بازگردانم 

ایسنا: رئیس جدید فدراسیون اسکواش 
گفت: هر چیزی که خدا بخواهد همان می شود 
و خدا همیشه همراه ماست؛ امیدوارم در 
مسیر بعدی نیز همراه ما باشد. امیر عزیزی پور 
بعد از انتخاب به عنوان رئیس فدراسیون 
اسکواش گفت: از تمام اقشار جامعه اسکواش 
در رشد و توسعه این رشته استفاده خواهم 
کرد، البته بیشتر توان ما تبدیل اسکواش به 
صنعت اسکواش است، قطعا با این تفکر در 
بخش مالی خیلی می توانیم در اعزام ها با این 
شرایط اقتصادی تاثیرگذار باشیم و یک چرخه 
درآمدزایی ایجاد کنیم. وی گفت: در بخش 
مسابقات نیز با توجه به اینکه اعزام ها مشکل 
دارد سعی داریم میزبانی ها را زیاد کنیم تا یک 
درآمدزایی در بخش ارزی برای کشور داشته 
باشیم، من فکر می کنم این یکی از مواردی 
است که باید توجه ویژه ای به آن داشته باشیم. 
رئیس فدراسیون اسکواش خاطرنشان کرد: 
باید پروتکل هایی برای اردوها و مسابقات ایجاد 
کنیم، امیدوارم با کمک همه جامعه اسکواش 
شاهد اتفاقات خوبی باشیم. عزیزی پور در مورد 
تایید صلاحیت در لحظه آخر نیز اظهار کرد: 
هر چیزی که خدا بخواهد همان می شود و 
خدا همیشه همراه ماست؛ امیدوارم در مسیر 
بعدی نیز همراه ما باشد. واقعیت این است که 
الان باید رو به جلو نگاه کنیم. توجه به گذشته 
سرعت ما را کاهش می دهد ما باید رو به جلو 
حرکت کنیم، البته این موضوع هم بازگشت به 
گذشته است و ما به آن برنمی گردیم. وی اضافه 
کرد: با تیم جدیدی که انتخاب کردیم تلاش 
خواهیم کرد به جلو حرکت کنیم و به سمتی 

پیش برویم که اتفاقات خوبی رقم بخورد. 
 

خارجازمستطیلسبز

 ادامه درگیری بین دبیر و پولادگر؟!

بودجه فدراسیون کشتی 70 میلیارد؛ دریافتی 91 میلیارد! 

سالپنجم
شماره1459

آرمان ملی: در یک سال و خصوصا چند 
ماه اخیر شاهد درگیری علیرضا دبیر و وزارت 
ورزش و جوانان در خصوص بودجه این 

فدراسیون بوده ایم.
  سابقه 

سال گذشته بود که مجلس شورای اسلامی 
برای کمک به ورزش قهرمانی، بودجه مازادی 
بر بودجه وزارت ورزش برای چندین رشته 
مدال آور در نظر گرفت که کشتی با توجه به 
سبقه و افتخارات تاریخی اش از این بودجه 
بی نصیب نماند. روز اول تیر ماه که علیرضا دبیر 
برای بحث های مربوط به بودجه راهی وزارت 
ورزش شد، بعد از آنکه درباره ساخت و سازهای 
انجام شده در کشتی و مسابقات متعددی که 
این رشته در دو بخش آزاد و فرنگی نونهالان، 
نوجوانان، جوانان، امید و بزرگسالان قهرمانی 
قاره و جهان در پیش دارد، خواستار افزایش 
بودجه کشتی شد، اما معاون وزیر ورزش با 
اعلام اینکه شما بودجه مجلس را دریافت 
کرده اید، گفت که بودجه ای به فدراسیون 
کشتی که سال گذشته 39 میلیارد بود، 
نمی دهد! در این نشست که علاوه بر محمد 
پولادگر معاونت ورزش قهرمانی وزارت ورزش 
تعداد دیگری از معاونان وزیر از جمله سینا 
کلهر، رغبتی و... حضور داشتند. علیرضا دبیر 
بعد از آنکه چند بار در مورد وضعیت هزینه های 
کشتی توضیح می دهد، خطاب به پولادگر 
می گوید: شما بیشتر ورزش قهرمانی و کشتی 
را می شناسی یا من که ورزش قهرمانی انجام 
داده ام؟ که معاون وزیر می گوید من. دبیر در 
ادامه و در حالی که بین او و پولادگر درگیری 
لفظی شدیدی ایجاد شده بود می گوید: 
نمی گذارم برای کشتی تصمیم غیرکارشناسی 
بگیرید، وزارت ورزش همیشه در سر کشتی 
زده و من اجازه این را نمی دهم، باید حق 
کشتی را بدهید. کشتی ورزش اول ایران است 
و حقش بیشتر از این بودجه ای است که سال 
گذشته گرفته و حالا می خواهید همان بودجه 
را صفر کنید. خبرآنلاین در ادامه نوشت: سال 
گذشته علیرضا دبیر بودجه فدراسیون کشتی 
را با هماهنگی مسعود سلطانی فر به امضا رساند 
و در حالیکه او نمی خواست زیربار کمتر از 50 

میلیارد تومان برود، بودجه 39 میلیارد تومانی 
مورد توافق طرفین قرار گرفت. فدراسیون 
کشتی اعتقاد دارد امسال به جای آنکه بودجه 
سال گذشته باتوجه به تورم شدید در کشور 
افزایش پیدا کند، بودجه ورزش ملی کشور 
در وزارت ورزش به صفر رسید و استدلال 
وزارتخانه این بود که کشتی از مجلس نیز 
بودجه گرفته است. فدراسیون کشتی در 
جدال لفظی با معاون وزیر این اقدام را خلاف 
قانون عنوان و تاکید کرد که وزارت ورزش 
نمی تواند بودجه یک رشته را قطع کند و باید 
هم به سازمان برنامه و بودجه، هم به دولت و 
هم مجلس در این خصوص جواب دهد. دبیر 
که به شدت عصبانی شده بود و نسبت به صفر 
شدن بودجه ورزش ملی کشور در وزارت 
ورزش اعتراض داشت، همچنین می گفت که 
وزارت ورزشی که همیشه با مدال های کشتی 
افتخار کرده است، باید بودجه اش را هم بدهد. 

  بی اهمیتی
4 روز بعد مجمع عمومی فدراسیون کشتی 
با حضور علیرضا دبیر رئیس فدراسیون کشتی 
و اعضای مجمع این فدراسیون به ریاست 
سید محمد پولادگر معاون ورزش قهرمانی 
و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان در سالن 
فارسی آکادمی ملی المپیک برگزار شد. در 
زمانی که پولادگر وارد مجمع شد دبیر از جای 
خود بلند نشد و با او دست نداد و احوال پرسی 

نکرد. در ابتدای این نشست حمید یاری 
گفت: اساسنامه فدراسیون کشتی بر اساس 
تیپ اتحادیه جهانی کشتی و همانند دیگر 
کشورهای جهان است که مورد تایید این 
اتحادیه قرار گرفته است. دبیر در واکنش 
گفت: بر همین اساس برای انتخاب رئیس 
مجمع باید توسط اعضای مجمع رأی گیری 
انجام شود. دبیر در ادامه گفت: ما نمی توانیم به 
اساسنامه دست بزنیم و اگر بخواهیم این کار را 
بکنیم باید با اجازه اتحادیه جهانی کشتی باشد. 
آقای معاون وزیر در جلسه است. پولی که به 
ما نمی دهند اما به احترام وزیر ورزش حرفی 
نمی زنیم. پیشنهاد من نماینده وزارت است 
و پیشنهاد می کنم به احترام وزارت، نماینده 
وزارت ورزش در این جلسه، به عنوان رئیس 

انتخاب شود. 
  صحبت معاون وزیر 

معاون توسعه ورزش قهرمانی و حرفه ای 
وزارت ورزش و جوانان گفت ۷0 میلیارد تومان 
بودجه برای فدراسیون کشتی تعیین شده بود، 
اما این فدراسیون تاکنون 9۱ میلیارد تومان 
دریافت کرده است. سید محمد پولادگر پس از 
پایان مجمع انتخاباتی فدراسیون اسکواش، در 
مورد شایعه اقدام وزارت ورزش برای مهندسی 
انتخابات فدراسیون ورزش های کارگری و 
به ریاست رساندن فرهاد طلوع کیان تصریح 
کرد: چه کسی این ها را گفته است؟ وزیر 

محترم کار و رفاه اجتماعی، رئیس مجمع 
فدراسیون ورزش های کارگری است و هیچ 
چیزِ آن به ما مربوط نیست. روندی که اتفاق 
افتاده، بر اساس آیین نامه ای است که در 
مجمع همان فدراسیون تصویب شده است. 
هم از صحبت های شما تعجب می کنم؛ هم 
کسانی که این مطالب خلاف واقع را عنوان 
می کنند. معاون توسعه ورزش قهرمانی و 
حرفه ای وزارت ورزش و جوانان درخصوص 
رد صلاحیت جواد رمضی گفت: مگر هر 
حرفی زده می شود، باید آن را در رسانه ملی 
بگویید؟ فرهادیان )مدیرکل امور مشترک 
فدراسیون ها( جزو گروهی بوده که بررسی 
صلاحیت ها را بر عهده داشت و آن هم بر اساس 
آیین نامه تصویب شده در مجمع فدراسیون 
ورزش های کارگری بود. آن مجمع در اختیار 
ما نیست. وی درباره مساله امضای تفاهم نامه 
مالی با فدراسیون های ورزشی و انتقادات 
رئیس فدراسیون تکواندو بیان کرد: آقایان 
این تفاهمنامه را امضا نکردند. برخی دوستان 
شبهه ای در ذهن مردم ایجاد کردند که وزارت 
ورزش می خواهد دو میلیارد تومان بدهد. 
همان مبلغی که مربوط به تبصره ۱4 است، از 
مسیر وزارت ورزش پرداخت می شود و همه 
این مبالغ از منبع دولتی است. معاون توسعه 
ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و 
جوانان با انتقاد غیرمستقیم از اظهارات هادی 
ساعی عنوان کرد: فدراسیون تکواندو سال 
گذشته ۱۱ میلیارد تومان بودجه داشت که 9 
میلیارد محقق شد. امسال 22 میلیارد تومان 
برای این فدراسیون بودجه در نظر گرفته شده 
که تاکنون بیش از 9 میلیارد پرداخت کردیم؛ 
آن هم بدون امضای تفاهمنامه. ۷0 میلیارد 
تومان هم برای فدراسیون کشتی تعیین شده 
که این فدراسیون 9۱ میلیارد پول گرفته است! 
پولادگر در پاسخ به این پرسش که آیا پدل زیر 
نظر فدراسیون اسکواش قرار می گیرد یا خیر، 
اظهار داشت: پدل از ابتدا متعلق به تنیس بود. 
وی درخصوص اظهارات مصطفی آجورلو، 
مدیرعامل پیشین استقلال و انتقاداتی که از 
وزیر ورزش و جوانان کرده بود، تصریح کرد: 

صحبتی در این خصوص ندارم. 

جواد منافی مربی تیم فوتبال نساجی مازندران درباره 
پیروزی 2 بر صفر نساجی مقابل تراکتور اظهار داشت: 
تراکتور تیم بسیار خوبی است که با آمدن خمس شرایط 
خیلی بهتری هم پیدا کرده است. ما به بازیکنان خودمان 
اطمینان داشتیم، ولی از طرفی هم می دانستیم که بازی 
خیلی سختی در خانه خواهیم داشت، به خاطر همین در 
طول هفته گذشته نقاط ضعف و قوت تراکتور را خیلی خوب 
آنالیز کردیم تا بتوانیم به این تیم ضربه بزنیم. وی ادامه داد: 
در ابتدای بازی تراکتور خیلی خوب بازی کرد و فوتبال رو 
به جلویی را به نمایش گذاشت. ما هم بازی را خوب شروع 
کردیم و می توانستیم خیلی زود به گل برسیم. موقعیت های 

زیادی داشتیم، ولی با بدشانسی از دست دادیم و دو بار هم 
دروازه بان تراکتور مانع از گلزنی ما شد. بازیکنان ما در بازی 
قبل هم مقابل هوادار خیلی عملکرد خوبی داشتند و مقابل 
تراکتور نیز فوتبالی تاکتیکی را به نمایش گذاشتند. منافی 
در مورد بازی روز پنجشنبه نساجی مقابل پرسپولیس عنوان 
کرد: پرسپولیس همیشه برای من محترم بوده است و این 
تیم را دوست دارم، ولی من در حال حاضر مربی نساجی 
هستم، به این باشگاه تعهد دارم و برای موفقیت این تیم 
تلاش می کنم. ما دوستان خوبی در پرسپولیس مثل 
گل محمدی، پیروانی و باقری داریم اما من وظیفه دارم که 
برای موفقیت نساجی کار کنم. بازی با پرسپولیس هم سه 

امتیاز خواهد داشت، ولی تیم ما می تواند با انجام یک بازی 
خوب علاوه بر کسب سه امتیاز این بازی، انگیزه و انرژی 
مضاعفی برای بازی های آینده مان بگیریم، چون سرخپوشان 
صدرنشین لیگ هستند و شکست آنها می تواند باعث بالا 
رفتن روحیه تیمی ما شود. مربی تیم فوتبال نساجی راجع 
به همکاری با حمید مطهری تصریح کرد: مطهری یکی از 
مربیان زحمتکش و فنی فوتبال ماست و کار با او لذت بخش 
است. او چند برابر از زمانی که در تمرین هستیم، وقتش را 
صرف آنالیز، طراحی تمرین و برنامه های تاکتیکی می کند. 
سرمربی تیم ما متأسفانه نتوانست به دلیل مصدومیت در 
فوتبال به حقش برسد. مطهری بازیکنی بود که در تمام 
رده های سنی به تیم ملی دعوت شد، ولی مصدومیت خیلی 
زود فوتبال او را تمام کرد. من امیدوارم که حمید در مربیگری 

به آن جایگاهی که مستحقش است، برسد. 

منافی: 

پرسپولیس را دوست دارم ولی به نساجی متعهدم 

   ستاره 
رامین رضاییان ستاره سابق پرسپولیس امسال 
با هدف قهرمانی به سپاهان پیوسته و انگیزه زیادی 
برای موفقیت تیمش دارد. او در بازی های گذشته نیز 
بسیار راهگشا بوده و با تلاش زیاد یکی از ارکان اصلی 
نمایش های خوب طلایی پوشان محسوب می شود. 

      تقویم  
 هواداران یونایتد با تقویم رسمی باشگاه شان برای 
سال 2023 میلادی مواجه شدند و در کمال تعجب 
تصویر و نام رونالدو را روی این تقویم دیدند. از قضا 
تصویر و نام کریستیانو در صفحه مربوط به ماه ژانویه 

این تقویم چاپ شده است.  

           مهار بیرو 
دو گل زیبا و برد قاطع مقابل گل گهر در سایه عملکرد 
دروازه بان پرسپولیس به عنوان مرد اول تیمش به دست 
آمد. جدا از صحنه دفع پنالتی، مهارهای بیرو در طول 
۹0 دقیقه نیز که ویژه ترین آن روی ضربه سهرابیان بود، 

اجازه نداد گل گهر در این بازی به گل برسد.
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کوتاه
تسنیم: منصور رشیدی پیشکسوت استقلال درباره 
تساوی بدون گل تیم فوتبال استقلال مقابل مس رفسنجان 
در هفته چهاردهم لیگ برتر فوتبال، اظهار داشت: استقلال 
باید هر بازی متفاوت و رو به رشد باشد، ولی روز جمعه بدترین 
بازی اش را انجام داد، هرچند مس تیم خوبی داشت و کمترین 
گل خورده را دارد، ولی نمایش استقلال متفاوت از دیدارهای 
قبلی بود. این تیم تنها یک موقعیت خوب داشت که ارسلان 
مطهری به تیر دروازه زد. »نمی دانم در استقلال چه اتفاقی 
افتاده که خوب بازی نمی کند.« وی با بیان این جمله افزود: 
اگر استقلال خوب بازی می کرد و شکست می خورد، مشکلی 
نبود. این تیم بد بازی می کند. هفته چهاردهم به پایان رسید 
و تیمی مثل استقلال باید جا بیفتد، ولی شرایط بدتری پیدا 
کرده است. مگر می شود یک بازیکن هشتاد درصد افُت کند؟! 
بازیکن استقلال از نظر ذهنی و فکری جای دیگری است. 
بازیکنان بدانند اینجا »استقلال« است و این تیم میلیون ها 

هوادار دارد. 

بیــنالمــلل
لوکا مودریچ که ماه های پایانی قراردادش با باشگاه رئال 
مادرید را سپری می کند، همچنان قصد دارد به بازی در فوتبال 
اروپا و در بالاترین سطح ادامه دهد. بر اساس گزارش نشریه 
اسپانیایی »مارکا« چاپ مادرید؛ مودریچ 3۷ ساله پیشنهاد 
باشگاه النصر عربستان را رد کرده است چون می خواهد در 
رئال مادرید بماند، هر چند هنوز پیشنهادی از سوی این 
باشگاه برای تمدید قرارداد دریافت نکرده است.  مودریچ 
همچنین در کنار پاسخ منفی دادن به باشگاه النصر، پیشنهاد 
باشگاه اینتر میامی، باشگاهی که متعلق به دیوید بکام و 
شرکایش است، رد کرده است. باشگاه النصر به دنبال این 
است تا لوکا مودریچ و سرخیو راموس را نیز به خدمت بگیرد، 
این در حالی است که چند روز پیش موفق شد با کریستیانو 
رونالدو قراردادی دو و نیم ساله عقد کرد. این هافبک کروات، 
اما اولویتش ماندن در رئال مادرید است و امیدوار است حداقل 
یک فصل دیگر در جمع کهکشانی ها باشد. بر اساس گزارش 
»مارکا«؛ مدیران این باشگاه اسپانیایی از عملکرد مودریچ 

د راضی هستند و مشکلی برای تمدید قرارداد او  جو و
ز نخواهد داشت. مدیران باشگاه رئال مادرید  ا
تمدید یک ساله قرارداد هافبک خوش  تکنیک 
ً در  خود اطمینان دارند. مودریچ اخیرا

مصاحبه ای گفته بود که دوست دارد 
همچنان در بالاترین سطح از فوتبال 
حضور داشته باشد و به بازی کردن 
ادامه دهد. او در سال 20۱2 از تاتنهام 
به رئال مادرید پیوست و در این مدت 
در 455 بازی برای این تیم به میدان 
رفته و آمار 36 گل زده و ۷4 پاس گل 

را از خود برجای گذاشته است. 

دیدگـــــاه
خارجی های بی کیفیت در لیگ برتر 

ابراهیمقاسمپور
 کارشناس فوتبال  

 باشگاه های ما از بضاعت مالی مناسبی بهره نمی برند 
و بازیکنانی که می آیند شاید از منظر ریالی قیمت خیلی 
بالایی داشته باشند چون ارزش پول کشورمان دچار افت 
محسوسی شده ولی از نظر واحد پول دلار یا یورو رقم 
چندانی نیست. طبیعی است که باشگاه های ما به جیب 
خود نگاه می کنند و اولویت دوم آنها کیفیت بازیکن 
است. باشگاه هایی که حاضر نشوند تنها به خاطر آنکه 
اسم بازیکن خارجی برده شود به هر بازیکنی اعتماد کنند 
موفق تر هستند و حداقل بازیکنی بالاتر از سطح متوسط 
باشگاهی خواهند داشت، اما تیمی که حاضر می شود هر 
طور شده بازیکن خارجی داشته باشد صاحب مهره هایی 
می شود که در حد لیگ برتر نیستند و ریخت و پاش الکی 
صورت می گیرد که متأسفانه بیشتر باشگاه ها مورد دوم 
برایشان رخ می دهد. بعضا رخ می دهد که تیمی به یک 
بازیکن خارجی به امید آنکه بتواند رشد کند بازی های 
زیادی می دهد، اما تغییر محسوسی رخ نمی دهد. پیش 
آمده بازیکن زود از فهرست بازیکنان مربی خارج شده و 
تا انتهای فصل هم به ندرت بازی کرده، اما در نهایت این 
پول جذب او بوده که به هدر رفته است. مورد هم داشتیم 
بازیکنی اصلا بازی نکرده یا نهایتا چند دقیقه بازی کرده و 
در آخر فصل جدا شده، در ادامه از طریق شکایت در فیفا 
پولش را با تأخیر گرفته است. اگر مدیران و مسئولان سالم 
را وارد این ماجرا نکنیم که حداکثر تلاش را برای استخدام 
بازیکن خوب خارجی کرده اند بدون تردید مسئولانی 
بودند که اجازه دادند تا بازیکنانی نیمه عادی جذب شوند 
و به این ترتیب روابط درادامه یافتن حضور خارجی های 
آماتور که پول حرفه ای می گیرند نقش داشته است. 
فدراسیون نمی تواند به باشگاه ها امر و نهی کند. قوانین 
را گذاشته تا بگوید ما هم کاری کرده ایم چون قوانینی 
محکم و کاربردی نیست. مثلا یک تعداد بازی ملی در دو 
سال اخیر به نام او ثبت شده است. برای کشورهایی که 
فوتبال مطرحی ندارند و شناخته شده نیستند بازیکنی در 
تمام بازی های ملی دو سال آخر هم بازی کرده باشد باز 
هم نمی تواند مهره اثرگذاری باشد چون در کشوری بازی 
کرده که سطح فوتبال ضعیفی دارد. این ها قوانین سفت و 
سختی نیست و آبکی است. مسئولان باشگاه باید کمیته  
فنی از افراد صاحب علم و تحربه فوتبالی استخدام کنند 
و آنها در مورد کیفیت بازیکنان خارجی مطرح شده نظر 
نهایی را دهند. متأسفانه در کشور ما خرید و فروش راحت 
انجام می شود و باید اعضای کمیته فنی افراد سالم و مورد 
اعتمادی باشند.  بازیکنانی هستند که سطح بالایی دارند 
اما بازی ملی ندارند چون در کشورهای صاحب فوتبال 
مانند برزیل و آرژانتین هستند و باید راه استخدام این 
بازیکنان باز باشد. بازیکنان توانایی هستند که می توانند 
ملی پوش نباشند، اما کیفیت بالایی دارند و استعداد آنها 

نباید نادیده گرفته شود.  

 نوری: 

جام جهانی به ضرر ساپینتو و تیمش تمام شد 
محمد نوری بازیکن پیشین تیم فوتبال استقلال معتقد 
است، تیم ساپینتو از نبود یک بازیساز رنج می برد و این تیم 
به بازیکنی نیاز دارد که خوب توپ پخش کرده و مهاجمان را 

صاحب موقعیت گلزنی کند. 
  توقف استقلال 

محمد نوری درباره توقف استقلال مقابل مس رفسنجان 
اظهار داشت: استقلال مقابل مس بازی خوبی انجام نداد. 
متأسفانه بازیکنان استقلال نتوانستند از امتیاز میزبانی 
استفاده کنند و چند موقعیت بیشتر نتوانستند روی دروازه 
مس ایجاد کنند. استقلال چند بازی است که خوب بازی 
نمی کند و این شرایط را در بازی گذشته آنها مقابل صنعت نفت 
هم شاهد بودیم و شاگردان ساپینتو در روزی که خوب نبودند 
در آبادان سه امتیاز را به دست آوردند. وی ادامه داد: گمشده 
استقلال در وسط زمین است، جایی که تیم ساپینتو از نبود 
یک بازیساز رنج می برد، بازیکنی که به خوبی توپ پخش و 
مهاجمان تیم را صاحب موقعیت گلزنی کند. مقابل مس غیبت 
محمد محبی هم خیلی تأثیرگذار بود. محبی بازیکنی است 
که در پست وینگر خیلی خوب به قلب دفاع حریف می زند و 

خودش و بازیکنان کناری اش را جلوی دروازه حریف صاحب 
موقعیت می کند. بدون شک نبود محبی در بازی با مس خیلی 
به ضرر استقلال تمام شد. البته در این بازی استقلال چند 
بازیکن مصدوم دیگر هم داشت که اگر بودند قطعا شرایط برای 

آبی پوشان متفاوت می شد. 
  عملکرد قائدی 

بازیکن پیشین تیم فوتبال استقلال با انتقاد از عملکرد مهدی 
قائدی پس از بازگشت به جمع آبی پوشان تصریح کرد: مهدی 
قائدی قبل از اینکه به امارات برود، یکی از مهم ترین بازیکنان 
استقلال بود و خودش به تنهایی نتیجه یک بازی را تعیین 
می کرد و هم در نقش گلزن و هم بازیساز ظاهر می شد. قائدی 
پس از حضور دوباره در استقلال با آن بازیکن تند و تیز گذشته 
خیلی فرق دارد و نشانی از گذشته پرفروغش ندارد. او باید بداند 
که انتظار هواداران از او خیلی بیشتر از اینهاست و باید تلاش 

بیشتری داشته باشد. 
  افت استقلال 

نوری در واکنش به این موضوع که استقلال بعد از تعطیلی 
لیگ افُت کرده است و خیلی زیبا بازی نمی کند، خاطر نشان 

کرد: جام جهانی به ضرر استقلال تمام شد. ساپینتو تا پیش از 
تعطیلی لیگ به شناخت نسبی از بازیکنان و تیمش رسیده بود 
و کم کم استقلال به هماهنگی دست یافته و بازی های خوبی 
انجام می داد، اما بعد از تعطیلی لیگ، به هیچ وجه ما آن تیم 
قبل از جام جهانی را ندیدیم. ملی پوشان تیم آماده نیستند و 
من معتقدم وقفه ای که در لیگ به وجود آمد استقلال را از 
هماهنگی به دور کرد و تیم نیاز به زمان دوباره دارد تا بازیکنان 

به شرایط ایده آل گذشته شان برسند. 
  ساپینتو 

وی با اشاره به این موضوع که ساپینتو باید سیستم های 
مختلف را در بازی های تیمش اجرا کند، گفت: استقلال به 
لحاظ مهره کم ندارد و ساپینتو بازیکنان خوبی در اختیار 
دارد، اما به نظر من سرمربی تیم باید تاکتیک  و سیستم های 
مختلفی را در بازی های تیمش امتحان کند تا در بازی هایی 
که کار گره می خورد به مشکل نخورد. الان امتیاز تیم ها خیلی 
نزدیک به هم هست و رقابت فشرده ای در بالای جدول است. 
قطعا استقلال در آخر فصل افسوس از دست دادن امتیازهای 
خانگی را خواهد خورد. من امیدوارم که در بازی های آینده از 
استقلال بازی های به مراتب بهتری را شاهد باشیم. بازیکن 
پیشین تیم فوتبال استقلال در پایان درباره عملکرد داور بازی 
با مس تصریح کرد: آقای عرب براقی داور خوبی است، اما در 
بازی استقلال و مس اصلا قضاوت خوبی نداشت و چندین 

اشتباه داشت.   

فوتبال  پیشکسوت  داداش زاده  بهزاد 
کشورمان در خصوص وضعیت شاگردان 
گل محمدی و شرایط تیم ملی فوتبال صحبت 

کرد. 
فوتبال  تیم  پیروزی  درباره    
پرسپولیس مقابل گل گهر سیرجان چه 

نظری دارید؟
 حیف است که بازی های پرسپولیس و 
استقلال بدون تماشاگر برگزار می شود، اما 
هواداران پرسپولیس از کسب پیروزی و 3 
امتیاز در بازی حساس بیرون خانه مقابل 
یحیی  شدند.  خوشحال  بسیار  گل گهر 
گل محمدی در دیدار با گل گهر به بازیکنان 
جوان تیمش اطمینان کرد و آنها نیز جواب 
اعتماد او را به خوبی دادند. پرسپولیس باید 
3 امتیاز بازی حساس مقابل تیم قدرتمند 
گل گهر را می گرفت که توانست به این مهم 
دست پیدا کند تا از کورس قهرمانی عقب 

نیافتد. 
  مهاجم تخصصی در چند بازی اخیر 

پرسپولیس حضور نداشته است!
 پرسپولیس تیمی نیست که به یک نفر 
وابسته باشد، چون بازیکنان همیشه به این تیم 
می آیند و سپس جدا می شوند. با اینکه لوکادیا 
به صورت غیرحرفه ای از پرسپولیس جدا شد، 
اما پرسپولیس بازیکنان خوبی دارد که می تواند 
از شایستگی و توانایی آنها به خوبی در لیگ 

برتر بهره ببرد. 
  درباره گرفتن پنالتی توسط بیرانوند 

چه نظری دارید؟
 اگر پرسپولیس در دیدار با گل گهر از روی 
نقطه پنالتی گل می خورد، باز هم شیرازه اش 
از هم نمی پاشید. بیرانوند بعد از بازی هم 
اظهار کرد؛ گرفتن پنالتی را بزرگش نکنید، 
وظیفه ام بوده و کار زیاد مهمی انجام نداده ام. او 
دروازه بان اول تیم ملی ایران است و تفاوت های 
بازیکنان در چنین شرایطی مشخص می شود. 
  نظر شما در مورد دیدار هفته پانزدهم 

پرسپولیس با نساجی چیست؟
 نساجی فوتبال خوبی را ارائه می کند، 
اما پرسپولیس می تواند با پیروزی در هفته 
پانزدهم لیگ برتر به روند رو به رشد خودش 
ادامه دهد. باید این روند حفظ شود و تیم از 
حواشی دوری کند و امتیازات بیشتری را بگیرد 

تا قهرمانی را به دست آورد. 
  در خصوص انتخاب سرمربی تیم ملی 

فوتبال چه نظری دارید؟
 باید هر چه زودتر تکلیف سرمربی تیم ملی 
مشخص شود، چون مربی باید برنامه های 
تاکتیکی خودش را روی تیمش و نفرات 
منتخب خودش پیاده کند. بهتر است هر فردی 
که سرمربی می شود فدراسیون فوتبال به او 
اختیار تام دهد تا تفکراتش را در تیم ملی پیاده 
کند. اگر مربی ایرانی هم انتخاب شد همان 
اندازه که به کی روش اختیار دادند به سرمربی 

ایرانی هم اختیارات بدهند. 
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